
 
 

Referat af bestyrelsesmøde i SKG  

18.  marts 2025 kl. 16.30-18.30  
Mødedeltagere: Povl Munk (PM), Lene Krath (LK), Hanna Kristensen (HK), Jørgen 
Nielsen (JN), Leif Harboe (LH), Ole Nicolajsen (ON) 

Afbud: Bjarne Svendsen (BS) 

 

Plan/prioriteter for 2025/2026 af nye initiativer for driften 2025/2026 og 
fremover 

1. Godkendelse af dagsorden  
• Godkendt 

 
2. Kontingenter 
a. Forhøjelse af kontingent 2026 

• Vi beder generalforsamlingen om mandat til at hæve kontingentet 
med kr. 300. 

b. Tiltrække nye medlemmer 
• Vi vil prøve at oprette et udvalg bestående af yngre golfspillere som 

ambassadører og initiativtagere til arrangementer for begyndere og 
senere fastholdelse. Ansvar LK, KJ, HK og PM for oprettelse af 
udvalget. 

• Klub ni kan måske involveres mere i opstarten og også i forbindelse 
med fastholdelse 

c. Fastholde efter golfskolen 
d. Andre initiativer  

 
3. Greenfee 
a. Tiltrække flere greenfee-spillere 

• Baneservice  



 
 

b. Andre aktiviteter 
• Forhøjet greenfee – kr. 500. 

c. Ansvarlig for at arrangere baneservice - ON 
 

4. Øvrige indtægter 
a. Søgning fonde – indsatsområde BS og LH 
b. Andre indtægtsmuligheder 

 
5. Sponsorindtægter 

a. Nye emner  
• Vi har nogle stykker i kikkerten 
• Spilleafgifter kan muligvis søges hjem  

b. Nye sponsormuligheder end nuværende  
• Reklamer på robotter 

c. Forstærke sponsorudvalget/nyt medlem samt involvere vores medlemmer 
(generalforsamling) 

 
6. Øvrigt salg 
a. Nye initiativer for salg omkring klubhus 

• Baneservice – se punkt 2 a 
• Pølser, is 
• Samarbejde med klosteret. Reklamere på Instagram/Facebook. HK 

 
7. Shoppen 
a. Fastholde/udbygge nuværende niveau 

• Modeshow LK 
b. Andre initiativer 

• Webshop BS og HK 
• QR-koder til bolde, driving range og baneservice. BS og KJ 

 
8. Andre muligheder 
a. Andre indtægtsmuligheder/aktivitetsmuligheder 



 
 

• Besparelse på brændstof ved at undlade klipning af områder, der ikke 
nødvendigvis skal klippes. PM 

 
9. Eventuelt 

• Udvalget for hyggelig opstilling af borde og stole i klubhuset fortsætter 
det gode arbejde og har fået bevilget penge til indkøb af planter, kunstige 
blomster og kunstige lys. Der kommer til at ligge/hænge en plan, hvor 
man kan se, hvordan bordopstillingen skal være.  Hvis man får behov for 
at flytte rundt på bordene, skal man sørge for, at opstillingen igen bliver 
som vist på planen. 

 

Referent/ 

HK 


